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Hei, 

 

Ser på hjemmesiden deres at det i 2016 ble diskutert utbyggingsområder. Hva ble resultatet av 

denne diskusjonen? Dvs hvilke områder blir prioritert fremover? 

 

Mvh Linn Stamnes 


